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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 18 września 2021 roku 

Numer: 35 / 2021 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: akcji bezpłatnych badan kamerą termowizyjną „Trzymaj ciepło” 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2021 roku, poz. 1372 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2020 roku, poz. 6997), uprzejmie proszę 

o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Od 2009 roku w Poznaniu prowadzona jest coroczna akcja bezpłatnych badan kamerą 

termowizyjną „Trzymaj ciepło”. Inicjatywa ta ma na celu sprawdzenie sytuacji termicznej 

budynków oraz uświadamianie mieszkańcom, zarządcom i właścicielom budynków potrzeby 

dbałości o odpowiednią izolację, oszczędność ciepła i oszczędność kosztów. Istotny jest 

również walor edukacyjny. Dzięki badaniom termowizyjnym udaje się, chociażby 

sygnalizacyjnie, wskazać w jakich  miejscach i w jakim zakresie dochodzi do utraty ciepła 

w budynkach (na przykład nieszczelne okna, nieprawidłowo ocieplone ściany, ubytki 

w spojeniach). Takie sytuacje skutkują niższą temperaturą w budynku i wyższymi kosztami 

ogrzewania.  
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Podczas kolejnych edycji akcji badaniu zostało poddanych ponad 5000 budynków 

mieszkalnych jednorodzinnych i ponad 200 budynków mieszkalnych wielorodzinnych 

(kamienic). Liczba zainteresowanych udziałem w tej akcji jest w każdym roku większa niż 

liczba zaplanowana do przebadania. Warto kontynuować akcję w przyszłości i rozwijać ją, co 

jest z każdym rokiem coraz bardziej istotne ze względu na rosnące koszty ogrzewania, stan 

budynków i potrzebę dbałości o ochronę środowiska. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) jaka liczba budynków mieszkalnych jednorodzinnych i budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych została poddana badaniu w poszczególnych latach w ramach akcji 

bezpłatnych badan kamerą termowizyjną „Trzymaj ciepło”, 

 

2) jaka liczba budynków mieszkalnych jednorodzinnych i budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych poddanych badaniu w poszczególnych latach w ramach akcji 

bezpłatnych badan kamerą termowizyjną „Trzymaj ciepło” została wskazana jako 

wymagająca poprawy sytuacji termicznej, 

 

3) czy budynki mieszkalne jednorodzinne i budynki mieszkalne wielorodzinne poddane 

badaniu w ramach akcji bezpłatnych badan kamerą termowizyjną „Trzymaj ciepło” 

i wskazane jako wymagające poprawy sytuacji termicznej są w następstwie tej akcji 

poddawane odpowiednim inwestycjom mającym na celu poprawę sytuacji termicznej, 

a jeśli tak - to w jakim zakresie i z jakimi efektami, 

 

4) czy byłoby możliwe i w jaki sposób byłoby możliwe zwiększenie w kolejnych latach 

zakresu akcji bezpłatnych badan kamerą termowizyjną „Trzymaj ciepło”, tak aby większa 

liczba budynków mieszkalnych jednorodzinnych i budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych była poddawana badaniu w ramach tej akcji. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


